



ADDITIVES TO
YOUR SUCCESS!



WIR ÜBER UNS

Herzlich willkommen bei der Deuteron GmbH in Achim. Seit 1977 produzieren wir erstklassige Produkte für Oberflächenveredelung und machen Farben, Lacke sowie Beschichtungen schöner und widerstandsfähiger. So sind wir zu einem wichtigen Partner der Branche geworden. Doch genauso wichtig wie unsere Produkte sind zwei weitere Additive, auf die Sie bei uns vertrauen können: **Qualität und Verlässlichkeit**. Wir stehen Ihnen mit Lösungen zur Seite, die immer einen Schritt weiter gehen, als es der Standard erfordert. Was wir tun, tun wir mit der Leistungsfähigkeit eines globalen Anbieters, aber mit der Nähe und Verbindlichkeit eines inhabergeführten Familienbetriebes.

ABOUT US

*Deuteron GmbH has been producing first-class surface finishing products since 1977. We make paints, lacquers and coatings more beautiful and more resistant - and have thus become an important partner in the industry. But just as important as our products are two other additives with which we always serve you: **Quality and reliability**. We stand by you with solutions that go one step further than the standard requires. What we do, we do with the efficiency of a global supplier, but with the closeness and commitment of an owner managed family business.*





UNSERE PHILOSOPHIE

Was wir tun, tun wir mit einem hohen Maß an Verantwortung für die Sicherheit unserer Produkte und den Schutz der Umwelt. Unser integriertes Managementsystem ist nach ISO 9001:2015 und ISO 14001:2015 zertifiziert.

Darüber hinaus erfolgt unsere Energieversorgung seit März 2022 vollständig solar.

Wir stehen Ihnen mit viel Erfahrung zur Seite, wenn es um die immer wichtiger werdenden rechtlichen Fragen in den Bereichen Umweltschutz, Chemikalienrecht und Fragen zum Lebensmittelkontakt geht. Unsere Spezialisten sind auf dem aktuellen Stand der gesetzlichen Regelungen und stehen Ihnen für Beratung und Auskünfte zu unseren Produkten gern zur Verfügung.

OUR PHILOSOPHY

What we do, we do with a high degree of responsibility for the safety of our products and the protection of the environment. Our integrated management system is certified according to ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015.

In addition, our energy supply has been completely solar since March 2022.

We are at your side with a great deal of experience when it comes to the increasingly important legal issues in the areas of environmental protection, chemical law and food contact issues. Our specialists are up to date with the latest legal regulations and are happy to provide you with advice and information on our products.



Certificate

Standard **ISO 9001:2015**

Certificate Registr. No. **01 100 010385**

Certificate Holder: **Deuteron**
ADDITIVES TO YOUR SUCCESS
DEUTERON GmbH
In den Ellern 2
28832 Achim
Germany

Certificate

Standard **ISO 14001:2015**

Certificate Registr. No. **01 104 010385**

Certificate Holder: **Deuteron**
ADDITIVES TO YOUR SUCCESS
DEUTERON GmbH
In den Ellern 2
28832 Achim
Germany

Scope: Development, production and distribution of additives for paint and plastic industry

Proof has been furnished by means of an audit that the requirements of ISO 14001:2015 are met.

Validity: The certificate is valid from 2021-02-26 until 2024-02-25. First certification 2018

2021-02-04

TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln

www.tuv.com





Unsere Additive kommen häufig dort zum Einsatz, wo die Anforderungen höher sind.

Our additives are often used where the requirements are higher.

Unsere F&E-Abteilung entwickelt Produkte, die die Position unserer Kunden im Wettbewerb nachhaltig stärken.

Our R&D department develops products that sustainably strengthen our customers' competitive position.

Wir lassen uns gern herausfordern. In unserem Labor und Technikum entstehen Anwendungen, die auch sehr spezifische Anforderungen individuell umsetzen. Als Produktanpassung oder als komplette Neuentwicklung – ganz, wie Sie es brauchen.

We like to be challenged. In our laboratory and technical center, we create applications that individually implement even very specific requirements. As a product adaptation or as a completely new development – just as you need it.

Auch hier geht es um persönliche Nähe. Ein Team von Spezialisten und Branchenkennern steht Ihnen zur Verfügung, um passende Lösungen für Sie zu finden.

Here, too, it's all about personal proximity. A team of specialists and industry experts is available to find solutions.

Wir sind immer nur einen Telefonanruf entfernt.

We are always just a phone call away.



INDIVIDUELLE LÖSUNGEN SIND UNSERE SPEZIALITÄT

Unsere Produkte sind in verschiedenen Varianten/Korngrößen/Dispersionen erhältlich. Damit können die optimalen Produkte für jede spezielle Anwendung ausgewählt werden.

The products are available in different varieties / grain sizes / dispersions. This allows the optimal products to be selected for each specific application.

Unsere Produkte auf einen Blick:

Our Products at a glance:



- > Mattierungsmittel
- > *Matting agents*



- > Verdicker für wässrige Systeme
- > *Thickeners for waterborne systems*



- > Antistatikadditive
- > *Antistatic additives*



- > Strukturmittel
- > *Texturizing agents*



- > Wachspulver und-dispersionen
- > *Wax powder and dispersions*



- > Kationische UV-Initiatoren
- > *Cationic UV initiators*



- > Soft-Feel-Effekt
- > *Soft-feel effects*



- > Oberflächenschutz
- > *Surface protection*



- > Spezialitäten
- > *Specialities*



WELTWEIT IN IHRER NÄHE KUNDENSERVICE BEI DEUTERON

Deuteron steht Ihnen flächendeckend zur Verfügung – weltweit, in mehr als 35 Ländern. Wir und unsere internationalen Partner kennen die Branche genau und sind auf den internationalen Messen vertreten, zum Beispiel der European Coatings Show. Besuchen Sie uns!

Unser Prinzip der kurzen Wege und schnellen Kontakte finden Sie auch im Bereich der Bemusterung. Wir versorgen Sie unkompliziert und schnell – Sie rufen einfach an oder bestellen direkt auf unserer Website und bekommen die gewünschte Sendung binnen weniger Tage.

NEAR YOU WORLDWIDE CUSTOMER SERVICE AT DEUTERON

Deuteron is available to you nationwide. Worldwide, in more than 35 countries. We and our international partners know the industry inside out - and are represented at the international trade fairs - for example the European Coatings Show. Come and visit us!

You will also find the user principle of short distances and quick contacts in the area of sampling. We provide you with uncomplicated and fast service - you simply call us or order directly on our website and receive the desired shipment within a few days.

DEUTERON GMBH

In den Ellern 2-4
28832 Achim

Tel.: +49 (0)421 489903 – 0

Fax: +49 (0)421 489903 – 60

E-Mail: contact@deuteron.com



PERGOPAK[®]

THE PERFECT ORGANIC FLATTING
AND MATTING AGENT **PROBLEM-SOLVER**

PERGOPAK[®]
organic matting and
effect agents have
been used
effectively and
successfully for over
20 years to improve
the rheology and
performance of
coatings, compared
with other similar
products on the market.

MATTING EFFICIENCY
(ABILITY TO ACHIEVE
DEAD FLAT GLOSS
WITHOUT SIGNIFICANT
VISCOSITY INCREASE)

**IMPARTS A
SOFT FEEL TO
THE COATING**

**EXCELLENT
WEATHER
AND WATER
RESISTANCE**

**OUTSTANDING
SCRATCH AND
BURNISH
RESISTANCE**

**INCREASES
RUB-OFF
RESISTANCE IN
AEROSOL PAINTS**

**DRAMATICALLY
IMPROVES BURNISH
RESISTANCE**
(IN INTERIOR FLAT,
DEEP-TONE HOUSE PAINT)

**USED IN UV CURE,
WATER-BASED &
SOLVENT-BASED
COATINGS**

**CAN BLEND
WITH OTHER
FLATTING
AGENTS**

Experience the **PERGOPAK[®]**
organic matting and effect
agents difference by
contacting us for a sample.

+49-2271-902-0
hubermaterials@huber.com
www.martinswerk.de www.pergopak.org

HUBER | MARTINSWERK
ORGANIC MATTING AGENTS